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Den	psykiska	ohälsan	ökar	och	går	allt	längre	ned	i	åldrarna.	Hur	pandemin	och	dess	
restriktioner	med	exempelvis	distansundervisning,	inställda	träningar/matcher	och	minskat	
umgänge	med	släkt	och	vänner	påverkar	har	vi	inte	sett	slutresultatet	av	ännu.		

	”En	väg	in”	är	en	mycket	bra	och	viktig	bit	på	vägen	för	att	barn	och	unga	ska	få	snabbare	
vård,	och	vi	ser	fram	emot	att	följa	utvecklingen	med	det	arbetet.	

Men	vi	i	Sverigedemokraterna	anser	att	mer	behövs	göras	för	att	både	förebygga	och	för	att	
tidigt	fånga	upp	ett	barn	eller	en	ungdom	som	mår	dåligt,	eller	riskerar	psykisk	ohälsa.	

Skolan	är	den	arena	där	det	förebyggande	hälsoarbetet	är	som	viktigast	och	mest	effektivt.	
Det	är	där	barnet/ungdomen	tillbringar	en	stor	del	av	sin	tid	och	det	är	tyvärr	i	en	del	fall	
kanske	det	enda	ställe	som	en	del	barn	möter	trygga	vuxna	som	de	kan	prata	med.	

Men	tyvärr	ser	tillgången	till	elevhälsan	väldigt	olika	ut	på	olika	skolor	och	det	saknas	många	
gånger	former	för	det	systematiska	långsiktiga	förebyggande	arbetet.		

Ett	arbete	behöver	därmed	göras	för	att	få	en	mer	likvärdig	elevhälsa	i	Hallands	alla	
kommuner	och	skolor.	

Som	en	del	i	att	då	få	en	mer	likvärdig	elevhälsa	och	möjlighet	att	skapa	en	mer	
sammanhängande	vårdkedja	för	våra	unga	invånare	i	Halland	anser	vi	att	möjligheten	för	
regionen	att	ta	över	elevhälsan	borde	utredas.	

	

	

Sverigedemokraterna	föreslår	regionfullmäktige	besluta	
	
-Att:	Ge	berörd	instans	uppdrag	att	utreda	möjligheten	att	erbjuda	kommunerna	att	Region	
Halland	tar	över	elevhälsan.	

	

	

	

Sverigedemokraterna	Region	Halland		

genom	



									

											___________________	
            Stina Isaksson (SD) 
 

	

							

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	


